
Vragen mbt de begroting

Commissie F&B 22 oktober 2019
Cie 
F&B

22-10-
2019

Agp 6 Vraag van LR/D66, uitleg 
geven/nagaan  bedrag dat is opgenomen inzake 
bereikbaarheid Beekse Brug 

De Ruiter

Op dit moment vindt de planstudie N615 Beekse brug / N272 plaats. Deze planstudie wordt 
door de provincie betaald omdat de provincie de wegbeheerder is. Het knelpunt zelf 
bevindt zich op grondgebied van Laarbeek.

In 2020 wordt het eindresultaat van de planstudie verwacht. Op basis van het resultaat 
wordt het vervolg bepaald (uitwerking – planning – realisatie - kosten) . Normaliter is de 
kostenverdeling zó dat wegbeheerder en grondeigenaar (Laarbeek) de kosten voor 
aanpassingen van de weg betalen (de zgn. wegvaktheorie). Vandaar dat specifiek voor dit 
knelpunt geen middelen zijn opgenomen in de begroting. 
Cie 
F&B

22-10-
2019

Agp 6 VVD vraagt tav prognose 2020/2023 hoe 
de solvabiliteitsratio berekend wordt en of dat 
klopt omdat de schulden toenemen.

De Ruiter

Antwoord:



Cie 
F&B

22-10-
2019

Agp 6 VVD wenst uitleg over de schulden van 114 
oplopend naar 123 miljoen euro.

De Ruiter

Op pagina 86 van de begroting staat een prognosebalans opgenomen. Daaruit blijkt dat de 
langlopende schulden de komende jaren naar verwachting zal stijgen van ruim 114 miljoen 
naar bijna 124 miljoen. 

Deze stijging is het gevolg van de grotendeels te activeren (vervangings-)investeringen van 
ruim 56 miljoen. De gemeente hoeft echter niet voor 56 miljoen te lenen omdat er ook 
liquiditeitsvoordelen zijn. Dit betreft stortingen in de reserves, het begrotingsoverschot, 
vrijvallende afschrijvingen en de verkopen uit de bouwgrondexploitatie. Per saldo leidt dit 
tot bovenstaande financieringsbehoefte. 

Cie 
F&B

22-10-
2019

Agp 6 Vertrouwelijke toezegging aan SP lijst met 
panden en bijbehorende boekwaarden. 

De Ruiter

Een overzicht hiervan is vertrouwelijk ter inzage gelegd (bijlage 1). 

Cie 
F&B

22-10-
2019

Agp 6 SP tav schoonmaak sporthal uitleg of het 
bedrag gezien kan worden als voor- of nadeel. 

De Ruiter

Dit is een voordeel. De lasten in 2020 zijn lager dan in 2019. Dat stond niet goed toegelicht. 
Voornaamste oorzaak is de eenmalige vervanging van de schrobmachine sporthal in 2019. 
De kosten hiervan bedragen € 10.000. De begroting 2019 is hiermee incidenteel verhoogd 
via de 2e financiële rapportage 2019. Deze kosten komen niet meer voor in 2020.

Commissie R&M 23-10-2019

Cie 
R&M

23-10-
2019

De vraag of grond, welke bij de milieustraat wordt 
aangeboden, wel op PFAS wordt gecontroleerd 
wordt schriftelijk beantwoord

Van Dijk

Deze grond wordt voor afvoer inderdaad eerst onderzocht op PFAS.

Cie 
R&M

23-10-
2019

Volgend jaar vindt een evaluatie van het sloten- 
en bermbeheer plaats. De commissie wordt vóór 
de raad schriftelijk geïnformeerd wanneer

Van Extel



Het maaien van bermen en sloten gebeurd volgens het beleidsplan bermen en sloten. 
Bermen en sloten zijn onderverdeeld in verschillende beheer categorieën met verschillende 
maaifrequenties (2x per jaar, 1x per jaar, 1x per 2 jaar en 1x per 5 jaar) en worden als 
zodanig beheerd. Deze maaiwerkzaamheden zijn aanbesteed en worden conform bestek 
uitgevoerd, hierop is geen achterstand en dus ook geen achterstallig onderhoud.
Het nieuwe maaibeleid loopt inmiddels 5 jaar en de evaluatie wordt dit jaar afgerond. 

Op basis van het beleidsplan zijn alle bermen en sloten geïnventariseerd en is per locatie 
de beheercategorie vastgelegd. Daarbij is een deel van de bermen en sloten bewust buiten 
het maaibeheer gelaten waardoor op deze locaties houtsingels kunnen ontwikkelen. Na 5 
jaar ontwikkeling van houtsingels moet inmiddels wel een start worden gemaakt met het 
gefaseerd beheer van deze nieuwe houtsingels. Dit onderhoud van houtsingels werd 
voorheen geheel door medewerkers van de eigen dienst uitgevoerd. Op dit moment 
hebben we onvoldoende medewerkers beschikbaar om het gehele beheer van houtsingels 
uit te kunnen voeren. De uitvoering van het snoeien van houtsingels zal opnieuw moeten 
worden georganiseerd, hier ligt nog wel een uitdaging omdat hier geen middelen voor in de 
plaats zijn gekomen.

Cie 
R&M

23-10-
2019

De vraag of  een ton budget voor het onderwerp 
legionella voldoende is wordt voor een antwoord 
doorgegeven aan wethouder de Ruiter

De Ruiter

Dit is voldoende.

In de begroting was al budget opgenomen voor het op orde brengen van de diverse 
installaties. Nu er een aantal locaties zijn aangepast (zoals VV Gemert en VV Bavos) 
voorzien we dat het oorspronkelijke budget niet toereikend was. Daarom is € 100.000 extra 
gevraagd voor legionella.

Er is daarmee in totaal € 200.000 beschikbaar t.b.v. de legionella-aanpassingen. Bij VV 
Gemert en VV Bavos zijn de waterinstallaties aangepast. De kosten van de aanpassingen 
op deze twee (grote) locaties bedroegen samen circa € 78.000. Er zijn nog 20 locaties 
welke opgenomen en eventueel aangepast moeten worden. De inschatting is dat de kosten 
op de overige locaties niet zo hoog zullen zijn omdat het kleinere locaties betreffen.
Cie 
R&M

23-10-
2019

Er wordt vóór de raad nog teruggekomen op de 
vraag of er budget is opgenomen voor toeristische 
paden.

Van Extel

Budget voor het onderhoud Toeristische fiets en wandelpaden is structureel opgenomen in 
ons wegenbeheerplan.

Het budget is samengevoegd met het onderhoud voor zandwegen. Deze keuze hebben we 
destijds gemaakt omdat veel toeristische routes zandwegen doorkruisen. Zo kunnen we het 



onderhoud combineren. Totaal staat daar € 55.000 per jaar voor begroot.

Dit budget is voldoende om zowel de zandwegen als de toeristische fiets en wandelpaden 
te onderhouden.

Cie 
R&M

23-10-
2019

Hoe zit het met de STIKA-regeling? Neemt 
Gemert-Bakel nog deel? Ligt daar een 
raadsbesluit onder?

Van Extel

Gemert-Bakel neemt nog deel aan de STIKA- regeling. De raad heeft vorig jaar in de 
begroting geld beschikbaar gesteld voor het STIKA. Daarom is het daarna een 
collegebesluit geweest.
De STIKAregeling heeft in de uitvoering vertraging opgelopen omdat de provincie de 
nieuwe regeling opnieuw juridisch moest regelen wat een lastige taak was. Hierover 
hebben we begin oktober een schrijven gehad van de provincie. De definitieve uitkomst 
van het juridisch onderzoek naar de STIKA regeling wordt in december van dit jaar 
verwacht.

De provincie verwacht dat begin 2020 de eerste subsidieaanvragen volgens de nieuwe 
regeling ingediend kunnen worden.

Cie 
R&M

23-10-
2019

Inzicht in financiële cijfers milieustraat. Van Dijk

In bijlage 2 is een overzicht hiervan opgenomen.

Commissie SDSO 24-10-2019

Cie 
SDSO

24-10-
2019

Verduidelijking: Het college stuurt op de acties uit 
het actieplan Centrum voor Jeugd en Gezin (CJG) 
en de acties uit het actieplan Lokaal Educatieve 
Agenda (LEA); (pagina  20,  programma Sociaal 
Domein, Doel 1)

Steeghs

De gemeente werkt binnen jeugd samen in twee netwerken; het CJG netwerk en de LEA. 
Doel van de beide netwerken is om samenwerking te bevorderen. Dit wordt gedaan door 
de projecten en werkzaamheden die de verschillende partners doen en waar ze elkaar voor 
nodig hebben, te bundelen in een actielijst en ontwikkelingen met elkaar te bespreken. 
De gemeente werkt in een CJG netwerk samen met de Lev, MEE, Zorgboog, GGD, 
Stichting GOO, Commanderij College en Kinderopvang De Ontdekking. Er zijn 23 acties 
benoemd. 



De lokaal educatieve agenda is een samenwerking tussen onderwijs, kinderopvang en 
gemeente. Deelnemers zijn Stichting GOO, Jenaplanschool De Pandelaar, Commanderij 
College, PlatOO Onderwijs, kinderopvang De Ontdekking en kinderopvang Ziezo. Er zijn 
15 acties benoemd.
Cie 
SDSO

24-10-
2019

Verduidelijking: Per 1 september 2020 zijn er 
afspraken gemaakt over de voortzetting van 
Kluppluz

Steeghs

Kluppluz is gestart als een driejarige pilot van 1 september 2017 tot 1 september 
2020.  Afgesproken is dat eind 2019 Kluppluz wordt geëvalueerd en dat er op basis van 
deze evaluatie afspraken worden gemaakt over de voortzetting

Cie 
SDSO

24-10-
2019

Toelichting posten detailbegroting: 6610110 
Senzer bijdrage BUIG BBZ 2004 Advies- en 
onderzoekskosten  € 11.000

Steeghs

Met de septembercirculaire 2019 zijn er middelen beschikbaar gekomen voor BBZ 
levensvatbaarheidsonderzoeken dit betreft de € 11.000. M.i.v. 2020 wordt de 
financieringssystematiek vernieuwd. De kosten voor levensvatbaarheidsonderzoeken 
welke worden uitgevoerd in het kader van deze regeling worden niet meer via een 
specifieke regeling bekostigd maar via het gemeentefonds. De bedragen zijn hiervoor 
structureel geoormerkt om doorsluizing naar Senzer mogelijk te maken die de regeling voor 
onze gemeente uitvoert. Dit is in de RIN septembercirculaire opgenomen. 

Cie 
SDSO

24-10-
2019

Toelichting posten detailbegroting: 6540120 
Amateuristische kunstbeoefening 42520 Subsidie 
vrijwilligersorganisatie (cf subs.staat) € 73.223

Steeghs

De post “amateuristische kunstbeoefening” FCL 6540120 is een van de posten waaruit de 
reguliere subsidies aan de verenigingen en clubs worden betaald. Uit het begrote bedrag 
van € 73.223,- worden de subsidies aan de harmonieën, fanfares, muziekverenigingen, 
toneelverenigingen en dansverenigingen betaald. Dit is een bedrag al enkele jaren vast 
staat.

Waarom de naam “amateuristische kunstbeoefening”? De term “Amateuristische 
kunstbeoefening” is een verplichte term die in het kader van de Iv3/ taakvelden door alle 
gemeenten gehanteerd wordt. Op deze manier kunnen gemeenten onderling vergeleken 
worden met elkaar.

Cie 
SDSO

24-10-
2019

Toezegging: De presentatie (evaluatie) van de 
buurtsportcoaches zoals onlangs gegeven in de 
Bakelaar wordt beschikbaar gesteld

Van Dijk



De presentatie en evaluatie zijn toegevoegd bij de stukken van de B&W info van 21 juni 
2019. 


